
                  
          

Onderzocht wordt wat de kosten en de voor- en nadelen zijn van de invoering van de ja/ja-stcker. De 
raad zal hierover einde eerste kwartaal/begin tweede kwartaal 2020 worden geïnformeerd. 


